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Ansøgning til forbedring af badeforhold i Fredericia Roklub. 
 
Vore baderum i Fredericia Roklub er angrebet af skimmelsvamp og knækkede kakler og  
beskadigede vægfliser. Fugerne mellem vægfliserne er utætte og har foranlediget, at vandet er 
trængt gennem fliserne og har skabt fugt i væggene i damernes omklædningsrum og i en mellem- 
gang. Vort klubhus er i år 30 år  og forholdene gør, at vi af sundhedsmæssige og kosmetiske 
grunde har valgt at gøre forholdene up to date. Vi har spurgt to lokale håndværksfirmaer,  
Rune Åbo Larsen og Egil Rasmussen om tilbud, og har fået to priser på det arbejde, der skal fore- 
tages.  Det omhandler VVS, maler, murer og  tømrer. 
Rune er fremkommet med et tilbud på  Kr. 122.103.75 og  
Egil Rasmussen med et tilbud på  kr. 99,873 ,- . 
Da vi har stor tillid til begge tilbudsgivende firmaer, har vi skelet til prisen, som dækker det samme 
arbejde, og har derfor overgivet arbejdet til Egil Rasmussen.  
På grund af Corona- restriktionerne er bade- og omklædningsrummene i klubben lukket. Derfor har 
vi bedt Egil Rasmussen påbegynde arbejdet, så hurtigt som muligt, så vore lokaler kan være klar 
straks ved genåbningen af klubben. 
Vor klub er en klub hovedsageligt med medlemmer af begge køn fra 20 til 88 år. Vort tilskud fra 
den kommunale ordning er derfor ikke så stort, hvorfor vi her beder Fredericia Kommune om mulig  
økonomisk håndsrækning. Desværre ser vi tiltag til, at enkelte medlemmer ønsker at holde pause i 
disse for sporten så usikre tider.   
Måtte I ønske yderligere oplysninger, står vi selvfølgelig altid med glæde til disposition.  
Med roer hilsen  
FREDERICIA ROKLUB  
Bjørn Mathiasen  
Mobil: 26 73 74 43  
 
 
 
NB: Må jeg her benytte lejligheden til at takke Fredericia Kommune for de tiltag man har valgt  
        at gøre med lys fra Hybylund Strand til Kongensgade, og at der er blevet pålagt asfalt fra  
        Lundingsvej til den store parkeringsplads ved Bade- og cafebygningen. Kun har vi et spørgs- 
        mål?  Asfalten mellem vort klubhus og volden, er den færdig?? Der er asfalteret langs muren      
        af klubhuset, men ikke på selve kørebanen til vor nye parkeringsplads nord for klubhuset!  
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